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INTERPELACJA 

Sprawując mandat radnej miasta Kędzierzyna -Koźla na podstawie zgłoszonych mi przez 

mieszkańców Piastów postulatów wnoszę do Prezydenta Miasta Kędzierzyna-Koźla o niezwłoczną 

realizacje niżej wymienionych wniosków: 

1. Budowa chodnika oraz drogi dojazdowej do terenu rekreacyjno-sportowego przy ul Kośnego 

łącznie z wykonaniem progu zwalniającego oraz budowę miejsc parkingowych przy bloku 

Kośnego 8 

2. Budowa sygnalizacji świetlnej ( "Na żądanie "l przy ul. Jana Pawła II pomiędzy szkołą 

językowa Lang a zespołem Szkół Miejskich nr. 1 

3. Oświetlenie przejścia dla pieszych miedzy sklepem LlDL a siłownią Infiniti. 

UZASADNIENIE 

1. Brak chodnika oraz drogi dojazdowej bezpośrednio prowadzącej do terenu rekreacyjno

sportowego przy ul Kośnego stwarza niebezpieczeństwo śmiertelnego wypadku. Dzieci 

ich rodzice, opiekunowie aby dojść do terenu rekreacyjno-sportowego zmuszeni są ( z 

powodu braku chodnika, pobocza l poruszać się po ulicy . Istnieje pilna potrzeba budowy 

chodnika oraz drogi dojazdowej (bezpiecznej z wykonaniem progu zwalniającego l oraz 

miejsc parkingowych. 

2. Ulica Jana Pawła II jest ulicą o silnym natężeniu ruchu drogowego . Przejście 

usytuowane jest niedaleko zespołu Szkół Miejskich nr. 1 przy przystanku autobusowym. 

Z powodów bezpieczeństwa prosi się o zamontowanie sygnalizacji świetlnej, która 

umoźliwi mieszkańcom a przede wszystkim dzieciom bezpieczne przejście ulicą. 

3. Przejście dla pieszych usytuowane pomiędzy sklepem LlDL a siłownią Infiniti na ul. Jana 

Pawła II oświetlone jest tylko latarniami bocznymi . Przy bardzo dużym natężeniu ruchu 

drogowym ,który się tam odbywa stwarza się niebezpieczeństwo w przejściu dla 

pieszych. Przejście jest nie widoczne dla kierowców, nadjeżdżający pojazd nie jest w 

stanie zauważyć na nim przechodzącego pieszego w porze nocnej . Proszę o 

zamontowanie znaku podświetlanego informującego kierowcę o przejściu dla pieszych 

lub wyświetlacza pomiarowego prędkości. 

Proszę o odpowiedz na piśmie o terminie realizacji wyżej wymienionych postulatów . 


